



Hong Kong Jockey Club VIP Box General Terms & Conditions:

1. The Hong Kong Jockey Club (the "Club") Citi VIP Box service ("Offer") is valid on designated race days from September 5, 2021 to July 16, 2022 ("Promotion Period").
2. Unless otherwise specified, the Offer applies to the Citi Prestige Cardholders ("Cardholders") of Citibank (Hong Kong) Limited ("the Bank")
3. Offer applies to Citi Prestige Principal Cardholders only.
4. Cardholders are required to make reservations through booking hotline: (852) 2860 0318 between 7 to 31 days prior to the race day and settle the payment with eligible Citi Prestige Card in order to enjoy the Offer.
5. A maximum of 8 admissions with 2 free admissions can be reserved on each race day. Admissions are allocated on a first-come-first-served basis and are subject to availability of Citi VIP Boxes during the Promotion Period, account status checking and final acceptance by the Bank and The Hong Kong Jockey Club at their absolute discretion. The free and paid admissions must be used together on the same race day.

Example:

No. of admissions reserved	No. of admissions paid by Client	No. of free admissions received
1	1	0
2	2	0
3	2	1
4	2	2
5	3	2
6	4	2
7	5	2
8	6	2

6. Upon successful reservation, a confirmation letter and admission badges will be dispatched by courier to the Cardholders' specified mailing address within 3 days prior to the race day. Courier services are not applicable to addresses in the Outlying Islands. Admission badges cannot be transferred or re-issued.

**To borrow or not to borrow?
Borrow only if you can repay!**

Citi Privacy Policy: citibank.hk/privacye
Terms & Conditions: citibank.hk/disclaimere



Citigroup.com is the global source of information about and access to financial services provided by the Citigroup family of companies.
Copyright © 2021 Citigroup Inc.

7. Cardholders cannot relocate the assigned tables, change the table numbers, or combine tables without prior consent.
8. The dress requirement for Citi VIP Box is casual. Singlets, shorts and flip-flops are not acceptable.
9. If Cardholders cancel their reservations or fail to show up, the payment will not be refunded. No compensation will be made if the paid and free admissions are not used.
10. Admission to The Hong Kong Jockey Club Citi VIP Box is restricted to persons aged 18 or above on all race days.
11. Cardholders using the Citi VIP Boxes are required to comply with all the rules and regulations of The Hong Kong Jockey Club, in particular, the General Bye-laws, Members' Facilities Bye-laws, Race Day Bye-laws and Badge Bye-laws, as well as any instructions of the Club's staff. The Club reserves the right to refuse admission to or evict any person who fails to comply with the Club's rules and/or regulations. The Bank shall not be responsible for any such refusal or eviction.
12. The Club may cancel or abort any race meeting on the occurrence of any event beyond the control of the Club or in respect of which the Club considers it unsafe or unsuitable for the races to be conducted or continued, which includes but not limited to act of God (including typhoon, heavy rain and other extreme weather conditions etc.), fire, war (declared or undeclared), acts of terrorism, riot, civil commotion or disorder, unlawful actions of third parties, industrial disputes including strikes, lockouts or other labour disturbances, closure or blockage of roads, suspension of or major disruption to public transport, act of government including imposition of any law or regulation, curfew or declaration of state of emergency. The Bank shall not be responsible for any such cancellation or abortion.
13. The collection and use of personal data by the Club is governed by the Club's own Privacy Policy Statement (http://www.hkjc.com/english/corporate/corp_privacy.asp). Clients shall read and understand the Club's Privacy Policy Statement before providing any personal data for making reservation with the Club.
14. Unless otherwise specified, the Offer cannot be used in conjunction with other special promotions, discounts or promotional coupons, nor be transferred or exchanged for cash or other offers.
15. In case of any fraud/ abuse, the Bank reserves the absolute right to charge the equivalent value of the Offer awarded under this promotion directly from the Cardholders' banking / credit card account and/or forfeit the Cardholders' eligibility to be entitled to the Offer without prior notice.

**To borrow or not to borrow?
Borrow only if you can repay!**

Citi Privacy Policy: citibank.hk/privacy
Terms & Conditions: citibank.hk/disclaimere



Citigroup.com is the global source of information about and access to financial services provided by the Citigroup family of companies.
Copyright © 2021 Citigroup Inc.

16. The Bank shall not be responsible for any matters in relation to the quality of the products or services offered. The Hong Kong Jockey Club is solely responsible for all obligations and liabilities relating to such products or service and all auxiliary services.
17. The Bank and The Hong Kong Jockey Club reserve the rights to amend the Terms and Conditions at any time without prior notice.
18. All matters and disputes are subject to the final decision of the Bank and The Hong Kong Jockey Club.
19. In the event of discrepancy between this English version of the terms and conditions and the Chinese version, the English version shall prevail.

**To borrow or not to borrow?
Borrow only if you can repay!**

Citi Privacy Policy: citibank.hk/privacy
Terms & Conditions: citibank.hk/disclaimere



Citigroup.com is the global source of information about and access to financial services provided by the Citigroup family of companies.
Copyright © 2021 Citigroup Inc.



香港賽馬會貴賓廂房優惠之條款及細則:

1. 香港賽馬會（「馬會」）Citi 貴賓廂房服務（「推廣」）適用於 2021 年 9 月 5 日至 2022 年 7 月 16 日期間（「推廣期」）之指定賽馬日。
2. 除特別註明外，此推廣只適用於花旗銀行（香港）有限公司（「本行」）的 Citi Prestige 持卡人（「持卡人」）。
3. 只有 Citi Prestige 基本卡持卡人可尊享此優惠。
4. 持卡人須於賽馬日舉行前 7 至 31 日內致電電話預約熱線：(852) 2860 0318 訂座，及以 Citi Prestige 認信用卡支付訂座費用，方可享用此推廣。
5. 每位持卡人於每個賽馬日，最多可預訂 8 個 Citi 貴賓廂房座位，其中可獲贈最多 2 位 Citi 貴賓廂房訂座優惠。Citi 貴賓廂房座位會以先到先得形式分配，並須視乎推廣期內香港賽馬會 Citi 貴賓廂房的供應、賬戶審查及批核、及依本行及香港賽馬會之最終決定權而定。贈送之 Citi 貴賓廂房訂座必須與支付之 Citi 貴賓廂房訂座於同一賽馬日使用。

例子:

Citi 貴賓廂房訂座人數	須支付之 Citi 貴賓廂房訂座人數	贈送之 Citi 貴賓廂房訂座人數
1	1	0
2	2	0
3	2	1
4	2	2
5	3	2
6	4	2
7	5	2
8	6	2

6. 成功訂座後，入場証章及確認信會於賽馬日舉行前 3 日內，以速遞形式送往持卡人指定之地址；速遞服務並不適用於離島。入場証章不可轉讓或重發。

借定唔借？還得到先好借！

Citi Privacy Policy: citibank.hk/privacy
Terms & Conditions: citibank.hk/disclaimere



Citigroup.com is the global source of information about and access to financial services provided by the Citigroup family of companies.
Copyright © 2021 Citigroup Inc.



7. 未經許可，持卡人不可擅自移動已安排的坐位、更改桌號或合併餐桌。
8. 進入 Citi 貴賓廂房合適的衣著準則為便服。不得穿著背心、短褲及拖鞋。
9. 如持卡人取消訂座或屆時缺席，所收取之訂座費將不獲退還。本行亦不會就所支付及贈送之 Citi 貴賓廂房訂座作出補償。
10. 賽馬日期間，只限年滿 18 歲人士進入香港賽馬會 Citi 貴賓廂房。
11. 使用香港賽馬會 Citi 貴賓廂房之持卡人必須遵守所有香港賽馬會守則，包括一般細則、會員設施細則、比賽日細則、入場證章細則，以及由馬會職員發出的指示。任何人士如未能遵守以上守則，香港賽馬會保留權利拒絕或驅逐該人士。花旗銀行無須為此負責。
12. 當發生馬會難以控制的情況，或被馬會確認為不安全或不適宜進行或繼續賽事的情況，包括但不限於不可抗力事件(例如颱風、暴雨及其他極端天氣情況等)、火災、戰爭（已宣戰或未宣戰）、恐怖襲擊、暴動、騷亂、第三方的非法行為、勞資糾紛包括罷工、關閉或其他工業行動、封路或阻路、公共交通停駛或癱瘓、政府立法、宵禁或宣佈緊急狀態，馬會可取消或中止任何賽事及活動。
13. 馬會於收集及使用個人資料數據時，均受馬會內部有關個人私隱條款所監管 (http://www.hkjc.com/english/corporate/corp_privacy.asp)。客戶於提供個人資料以預訂廂房前，可詳閱及了解有關條款。
14. 除特別註明外，此推廣不可與其他優惠、折扣或優惠券同時使用、不可轉讓予其他人、不可兌換現金或其他優惠。
15. 如有任何舞弊/欺詐成分，本行保留權利直接由持卡人的銀行 / 信用卡賬戶扣除於此推廣所獲之獎賞的金額及 / 或取消客戶參與此推廣之資格，而毋須另行通知。
16. 本行不負責一切有關貨品或服務事宜。任何有關貨品或服務之責任，一概由有關商戶負責。
17. 本行及香港賽馬會保留隨時修改此條款及細則之權利而毋須另行通知。
18. 如有任何爭議，本行及香港賽馬會保留最終決定權。
19. 如中英文條款有所差異，一概以英文版本為準。

借定唔借？還得到先好借！

Citi Privacy Policy: citibank.hk/privacy
Terms & Conditions: citibank.hk/disclaimere



Citigroup.com is the global source of information about and access to financial services provided by the Citigroup family of companies.
Copyright © 2021 Citigroup Inc.